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Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly  

   VI. Saziv 

Prolećna sesija  

Komisija za zakonodavstvo, mandate, imunitet 

Poslovnik Skupštine i nadgledanje Agencije protiv korupcije  

 Sednica br. 35 

Priština,  18.07.2018, u 13:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala   N/204 

 

Z A P I S N I K 

 

Na sednici su učestviovali: Hajdar Beqa, Frashër Krasniqi, Arben Gashi, Korab Sejdiu, Nezir 

Çoçaj, Shkumbin Demaliaj i Bilall Sherifi. 

 

Odsutni: Albulena Haxhiu, Bahrim Shabani, Sami Kurteshi i Igor Simić. 

 

Pozvani i drugi učesnici: Bekim Kodraliu  OSBE, Blerta Bejtullahu  EUSR/EUO, Adem Gashi   

Američka Ambasada,   Fitore Sopjani- praktikante,   KRK,  Donika Osmani  RTV 21, Besjana 

Bajrami  EO,  Rreze Hoxha  GLPS,  Paris Guri  KDI,  Edita Kusari  EUSR/EUO, Berita Abazi  

VV,  Lumnije Berisha  OSBE i  Rina Beka,  NDI.  

                

Sednici je predsedavao Hajdar Beqa, predsednik Komisije.  

 

                                                       Dnevni red  

 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održanoj 21.05.2018 

3. Razmatranje Izveštaja glavnih komisija o Nacrtu – Poslovniku Skupštine 

4. Razmatranje Izveštaja sa amandmanima Funkcionalne Komisije o Nacrtu zakona br. 

06/L-022 o socijalnim preduzećima 

5. Razmatranje Izveštaja sa amandmanima Funkcionalne Komisije o Nacrtu  zakona br. 

06/L-035 o hidrometeorološkoj delatnosti 

6. Razmatranje Izveštaja sa amandmanima Funkcionalne Komisije o Nacrtu zakona o 

izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-036 o službenim statistikama Republike Kosova 

7. Razno. 
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1. Usvajanje dnevnog reda 

 

 

Hajdar Beqa  - je predložio da se ukine četvrta tačka dnevnog reda, jer je ocenio da je potrebno 

više analizirati, pogotovo  deo sankcija treba uskladiti sa Zakonom o prekršaju.  

 

Dnevni red je usvojen sa izmenama. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održanoj 21.05.2018 

 

G. Beqa je konstatovao da je Komisija usvojila bez primedbe zapisnika sa sednice održane    

21.05.2018. 

 

 

3. Razmatranje Izveštaja glavnih komisija o Nacrtu – Poslovniku Skupštine 

 

Hajdar Beqa  -  je rekao da su glavne Komisije razmotrila izveštaj sa amandmanima. Komisija 

za evropske integracije je predložila 8. amandmana, dok Komisija za budžet i finansije je na 

sednici održanoj  04.07.2018, ocenila da Nacrt – Poslovnika i predloženi amandmani ne sadrže 

dodatne budžetske implikacije, takođe Komisija za prava i interese zajednica je, na sednici od   

04.07.2018,  ocenila da  Nacrt – Poslovnika i predloženi amandmani ne povređuju  niti dodiruju  

prava  i interese zajednica.  Poslanik Beqa je rekao da amandmane Komisije za evropske 

integracije treba podržati  u paketu, jer jedino objašnjavaju poglavlje   XV gde se govori o 

saradnji između Skupštine i Vlade o pitanjima evropskih integracija. 

 

Arben Gashi  -  je rekao da ne učestvovanje  u glasanju je političko pitanje i dok ne budemo 

imali drugu odluku  mi ćemo postupiti na ovakav način. Dok za predložene amandmane od 

strane Komisije za Evropske integracije, on je rekao  da ne odnose se naročito  sa izmenom, 

obrazloženjem da i bez njih Poslovnik  je bio u tom delu  sasvim u redu. Dok što se tiče prvog 

pitanja u vezi određivanja rasporeda za glasanje, on je rekao  da bi bilo praktično  i za našu 

skupštinu. Zatim je dodao da pravila koja važe  za  sednicu  Skupštine, važe i za  komisije, znači 

dok je potrebno imati kvorum za početak sednice Skupštine tada potreban je kvorum i za početak  

sednice komisije.  

 

Bilall Sherifi  -  je rekao da ukoliko Poslovnik  bude dostavljen na drugo razmatranje  nema više 

rok za amandamentiranje. Treba obuhvatiti u Poslovniku i pitanje glasanja, ne da se glasa nakon 

svake debate o zakonu ili pojedinom pitanju. Bilo bi dobro da i sednica prati takav primer, kao 

što je slučaj u pojedinim zemljama Evropske unije, gde sednice mogu početi i bez kvoruma, ali 

ne i glasanje. Cilj kvoruma ostane  kod glasanja, ali ne i kod početka radova tela Skupštine i 

sednice, naglasio je poslanik Bilall Sherifi.  

 

Shkumbin Demaliaj  - je naglasio da AAK-a uprkos toga da se odlučuje bez kvoruma da 

počinje sednica, jer poslanici imaju odgovornosti pred građanima.  
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Hajdar Beqa -  je rekao da u vezi poslovnika treba imati konsenzus da bude prihvaćen, budući 

da su potrebna 80. glasova.  Smatram da u radnoj grupi, ali u komisiji da je postignut konsenzus. 

Verujem da će ovaj konsenzus treba biti i u plenarnoj sednici, naglasio je poslanik Hajdar Beqa.  

 

Z. Beqa konstatovao da zbog nedostatka kvoruma za glasanje sednica komisija je prekinut. 

 

 

 

 

Sednica je završena u  13:24 časova.  

 

Pripremila: 

Jedinica za podršku Komisije  

Potpredsednik Komisije, 

______________ 

                                                                                                                                Hajdar Beqa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


